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Aan alle leden van de gemeentefracties  
 
Vught, 11 februari 2021  
 
Onderwerp : Wat kan de gemeente op korte en langere termijn voor onze branche 
betekenen.  
Contact : Klaas van Leengoed / telefoon 0653604662 
 
 
Een kleine maand geleden stuurden we u een brief met de vraag voor steun om de horeca 
te compenseren voor de schade die de Corona-crisis teweeg brengt in de sector. Wij 
waarderen het bijzonder dat er vanuit meerdere politieke partijen belangstelling en 
betrokkenheid is voor onze branche in Coronatijd. Op dit moment voeren wij positieve 
gesprekken, voelen wij meewerking en meeleven tijdens gesprekken met uw gemeente. 
Echter ook nu de deur nog steeds dicht is, of bij enkelen op een kier staat, vanuit de 
richtlijnen van het RIVM en de overheid staat het water bij velen tot aan de lippen. 
 
bestaansrecht en perspectief geven aan horecaondernemers de leefbaarheid pijlers gemeente   

 
Het gaat om bedrijven die sinds het begin van de landelijke maatregelen nagenoeg geen 
omzet kunnen realiseren. Als brancheorganisatie luiden wij de noodklok! Tekorten worden 
aangevuld vanuit privévermogen. Deze  potjes raken leeg uitstel betalingen 
leveranciers en belastingdienst lopen op. De vraag veranderd van -hoeveel jaren gaan we 
erover doen om dit terug te verdienen-  in -tot hoe ver willen en kunnen we gaan-. 
 
Recreatie en horeca zorgt in onze mooie gemeente voor een hoge werkgelegenheid en 
leefbaarheid. Het wegvallen van gasten naar onze ondernemers is niet alleen een 
economische schok maar heeft ook gevolgen voor onze behoefte om samen te zijn. De 
sociale ontwrichting raakt ons allemaal. Het economische belang van het toerisme in 
Brabant was voor de Corona al snel aan het toenemen en het lijkt dat toerisme naar de 
toekomst, kleinschaliger, lokaler en duurzamer wordt. Enorm veel mooie kansen voor u en 
ons allen dus!  
 
Naar onze mening kunt u als lokale overheid enorm van betekenis zijn voor onze 
ondernemers. Door meer tegemoet te komen bij de te innen belastingen, deze te spreiden 
over een langere periode, tijdelijk te verlagen en voor de periode van sluiting vanuit 
overheidswegen in Corona-tijd kwijt te schelden.  
 
Onze vraag is, waarmee kan de gemeente een positieve bijdrage leveren aan het 
voortbestaan van ondernemers en voorkomen dat er een stortvloed aan te betalen facturen 
ontstaat die op een later moment alsnog tot een faillissement zullen leiden door tijdelijk 
maximaal verlagen van.  
+ betalingen OZB belasting  
+ WOZ belasting 
+ afvalstoffenheffing 
Bijdrage leveren aan: 
+ gedragscode -  huurders en verhuurders 
+ vouchers juridisch ondersteuning huur reductie 
+ de niet gebruikte ontheffingsmogelijkheid voor melding m.b.t. evenementen uit 2020 
inzetten op kalenderjaar 2021 
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Haast is wel geboden, het is voor de meeste  niet meer tien voor twaalf maar twaalf 
uur! 
Een deel van de ondernemers kan de maand februari overleven zonder omzet e/o met 
compensatie regelingen, het is dus nu of nooit. De continuïteit van bedrijven als gevolg van 
een tekort aan liquiditeiten door uitgestelde betalingen is in gevaar. Help ons en doe iets ter 
verbetering van de liquiditeitspositie zowel op de korte als lange termijn. 
 
KHN afdeling De Leye doet een dringend beroep op u om schriftelijke vragen te stellen ter 
voorbereiding op een eerstvolgende raadsvergadering. De impact voor onze branche is 
groot, kom met een reactie en concrete visie, ons bestaansrecht verzoek ligt nu bij u.  
 
Voor eventuele vragen of toelichting zijn wij uiteraard te allen tijde bereid hierover met u in 
gesprek te gaan.  
 

 moeten het samen doen en kijken uit naar een goede oplossing waarbij wij kunnen 
rekenen op uw inzet voor de korte termijn maar ook met toekomstperspectief op 
leefbaarheid voor iedereen. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Klaas van Leengoed 
voorzitter KHN De Leye 


